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Raadsnieuws
'Versleten veld snel vervangen'

Kunstgrasveld UNA 
domineert bespreking ^ 
sport en bewegen
Op de agenda van de oordeelsvormende raadsvergadering op 20 juni stond het uitwerkingsprogram- 
ma sport- en beweegbeleid, maar de aandacht van de raad ging vooral uit naar het kunstgrasveld van 
voetbalvereniging UNA. Dat kwam zonder twijfel door diens voorzitter Peter Smetsers, die gebruik 
maakte van het spreekrecht en dringend vroeg om versnelde vervanging van het versleten hoofdveld.
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Volgens Smetsers, als oud-wet- 
houder en -raadslid gepokt en 
gemazeld in de politieke arena, 
wordt het veld in de huidige 
planning pas in 2021 vervan
gen. "Dat is echt te laat! De nor
male afschrijvingstermijn voor 
kunstgrasvelden is twaalf jaar. 
Waarom wordt ons veld pas na 
14 jaar vervangen, terwijl an
dere Veldhovense voetbalver
enigingen in de planning wel na 
12 jaar een nieuw veld krijgen? 
Bovendien is het veld van UNA 
door het intensieve gebruik nu al 
aan vervanging toe."

Het gegeven dat voetbalver
eniging UNA met 54 teams de 
grootste voetbalclub van Veld
hoven is met ook nog eens de 
minste (4) velden, vond duidelijk 
weerklank bij de gemeenteraad. 
Diverse raadsfracties drongen 
aan op een flexibeler opstelling 
van het college bij het onder
houd van sportmaterialen. Kan 
UNA geen kortere afschrijvings

termijn krijgen?", informeerde 
VVD-woordvoerder Jean-Pierre 
Kaspers. VVD-fractiegenoot 
Maarten Prinsen en Adriënne 
van Pelt (D66) opperden dat 
andere clubs, die hun velden 
minder intensief bespelen, mis
schien wel bereid zijn een jaartje 
te wachten met vervanging en 
UNA voorrang gunnen. Mari- 
onne van Dongen (CDA) drong 
aan op snel overleg met de clubs.

'VELD GOED BESPEELBAAR'
Volgens de nieuwbakken wet
houder en portefeuillehouder 
'sport' Ad van den Oever (VVD) 
is dat lastig. In het investerings- 
en onderhoudsplan van de ge
meente komen eerst andere clubs 
aan de beurt. "In verband met de 
capaciteit kunnen niet alle velden 
tegelijk vervangen worden", al
dus de wethouder. Een nieuw 
kunstgrasveld kost drie à vier ton. 
"Bovendien is er in februari nog 
een inspectie uitgevoerd, waar
uit blijkt dat het hoofdveld van

Veldhoven
Op 20 juni vergaderde de gemeenteraad van Veldhoven onder 
andere over het nieuwe Veldhovense cultuurbeleid, financiële 
stukken als de voorjaarsnota 2018 en de jaarrekening en de uit
werking van het sport- en beweegbeleid, waaronder het beheer 
van de sportaccommodaties. In de raadsvergadering van 11 juli 
neemt de raad over deze onderwerpen een besluit.

Met 'Raadsnieuws' heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de raads
vergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist in op
dracht van de gemeente.

Cultuur verbindt Veldhoven

UNA aan alle eisen voldoet en 
nog goed bespeelbaar is", aldus 
Van den Oever. Wethouder Piet 
Wijman (D66), die tot voor kort 
het sportbeleid onder zijn hoede 
had, stond zijn nieuwe collega ter 
zijde. "Je kiest voor een bepaalde 
afschrijvingstermijn, maar als het 
nodig is om een veld eerder te 
vervangen, gaan we in gesprek 
met de club."

JONGEREN IN BEWEGING
Het ging niet alléén over kunst
gras. Het doel van de nota om 
alle Veldhovenaren in beweging 
te krijgen was de raad niet ont
gaan. Raadslid Karen Gielis (VSA) 
drong aan op extra middelen om 
overgewicht bij jongeren te be
strijden. "Daar is nog veel winst 
te halen." Ook het college van 
B&W is overtuigd van de nood
zaak hiervan. Recent onderzoek 
heeft uitgewezen, zo meldde 
wethouder Van den Oever, dat 
overgewicht bij jonge kinderen 
van 2 tot 7 jaar van 12 % naar 
17% is gestegen. "Gezondheids
zorg staat hoog op onze agenda. 
We proberen om 5% méér men
sen in beweging te krijgen. Als 
dat lukt is dat een groot goed."

Op 11 juli wordt het debat ver
volgd en besluit de gemeente
raad over (de financiële gevolgen 
van) het uitvoeringsprogramma 
'Veldhoven Beweegt!' en Meer- 
jarenbeheerplan.

De nieuwe cultuurnota die 
in samenspraak met de part
ners uit het culturele veld tot 
stand kwam, kreeg naast de 
vele complimenten, ook enkele 
kritische opmerkingen. Voor 
Hanny van den Berg (CDA) 
hadden de culturele ambities 
in Veldhoven wel wat hoger 
gemogen. "Veldhoven lijkt een 
beetje ingeslapen." Johan de 
Haas (PvdA) sprak zelfs van een 
'zouteloos gerecht'. En Maarten 
Prinsen vroeg de wethouder of 
deze ook had waargenomen 
dat de kwaliteit van Cult & Tu
mult achteruit gaat.

Actualisering van het cultuur
beleid, daar ging het over. De 
kritiek was voor wethouder Piet 
Wijman (D66) aanleiding om 
eens hoog op te geven over 
cultuur. "Veldhoven gezapig? 
Niks ervan! In onze bruisende

samenleving komt veel energie 
vrij, met De Schalm als uitste
kend podium. Alleen zorgt de 
gemeente niet meer alleen voor 
het 'gerecht op tafel', maar 
moet er worden samengewerkt. 
En wij staan open voor andere 
wegen, zoals het Cultureel Café 
en het initiatief Sjors Creatief. 
En Cult & Tumult dat al 20 jaar 
bestaat, blijft gratis en wordt 
vernieuwd."

Het nieuwe visiedocument 'Cul
tuur verbindt Veldhoven!' gaat 
als hamerstuk naar de besluit
vormende raads
vergadering op 
11 juli.

Kosten jeugdzorg sterk toegenomen
'Financiële terughoudendheid blijft belangrijk'
De fors stijgende kosten van jeugdzorg baren de raad zorgen. Bij de bespreking van de Voorjaars
nota 2018 en de Jaarstukken 2016 werd duidelijk dat er in 2016 een tekort op dit zorgonderdeel was 
van 1,8 miljoen euro. “In 2017 zal dat niet veel anders zijn. Er is vooral veel instroom in de duurdere 
vormen van zorg", meldde wethouder Hans van de Looij (GBV).

WIST JE DAT...?
...de gemeenteraad het budgetrecht heeft. Dit houdt in dat de raad via 
de begroting bepaalt welke bedragen in een jaar aan welk beleid worden 
uitgegeven en welke financiële middelen daarvoor beschikbaar zijn. Het 
college van burgemeester en wethouders voert dit beleid uit, en legt daar
over met de jaarstukken verantwoording af. De voorjaarsnota geeft een 
tussentijds overzicht van het lopende begrotingsjaar en dient als uitgangs
punt voor de begroting van het daaropvolgende jaar.

Sinds de decentralisaties van 
Wmo, jeugdzorg en participatie 
van het Rijk en provincie naar 
de gemeenten, ligt de verant
woordelijkheid voor het sociale 
domein op lokaal niveau. Dat 
geldt ook voor de specialistische 
jeugdzorg, waaraan het specia
listenteam momenteel de han
den vol heeft. Het college van 
B&W probeert inzicht te krijgen 
in die gestegen kosten. Meer 
jongeren hebben een zorgvraag 
en huisartsen kiezen volgens 
wethouder Van de Looij eerder 
voor duurdere zorgvormen. Hij

gaf aan in september 2017 de 
raad bij te praten over de ont
wikkelingen in de jeugdzorg.

Niet iedere raadsfractie bleek 
content met die uitleg. Karen 
Gielis (VSA) had het idee dat 
de gemeente achter de feiten 
aanloopt. "De vraag hoe je die 
specialistische zorg organiseert, 
moet voorop staan." Jeroen 
Rooijakkers (PvdA) en Bjorn 
Wijnands (VSA) wezen het col
lege in de nieuwe samenstel
ling er nog fijntjes op, dat met 
de nieuwe coalitie (GBV, VVD,

D66) afspraken zijn gemaakt 
met financiële gevolgen, zo
als het terugdraaien van de 
geplande verhoging van de 
OZB. "Het wordt er zo financi
eel niet makkelijker op. Ik ben 
benieuwd hoe u deze tekorten 
oplost", aldus Rooijakkers.

MEERJARIG
SLUITENDE BEGROTING
Los hiervan lijken de Veldho
vense financiën redelijk op orde. 
De Jaarrekening 2016 toont dat 
een bedrag van 9 ton naar de 
vrije reserves kan worden over

geboekt, en met de gelden van
uit het Rijk lijken de rode cijfers 
voor de komende jaren te zijn 
verdwenen "Maar dat geld is zó 
weg als het college keuzes moet 
maken in het sociale domein", 
waarschuwde Gerard Slegers 
(CDA). Daarnaast benadrukte 
VSA-fractievoorzitter Ab Hof
man dat nog lang niet alle kosten 
in de voorjaarsnota zijn opgeno
men, en dat de financiën daar
door een vertekend beeld geven.

Wethouder financiën Piet Wij
man (D66) beloofde de raad in

november een sluitende meer
jarenbegroting voor te leggen. 
"Wij staan nadrukkelijk open 
voor suggesties van uw kant. 
Met goede ideeën kunt u de 
begroting wijzigen." Daarbij 
benadrukte hij dat financiële 
terughoudendheid in aanloop 
naar de Begroting 2018 onver
anderd aan de orde is.

Tijdens de besluitvormende 
raadsvergadering op 11 juli 
wordt het debat over de finan
ciën voortgezet.


